
Kaupunginhallitus § 234 17.06.2019

Kaupunginvaltuuston päätösten 10.6.2019 täytäntöönpano

101/00.00.02/2019

Kaupunginhallitus 17.06.2019 § 234

Kaupunginvaltuuston kokouksessa 10.6.2019 käsiteltiin seuraavat asiat:

§ 32 Kaupunginvaltuuston puheenjohtajien valinta
§ 33 Kaupunginhallituksen ja konsernijaoston valinta
§ 34 Naantalin kaupungin lautakuntien luottamushenkilövalintojen

toi mit ta mi nen
§ 35 Naantalin kaupungin muiden luottamushenkilövaalien toi mit-

ta mi nen
§ 36 Tilinpäätös, tilintarkastuskertomus ja tarkastuslautakunnan

ar vioin ti ker to mus sekä vastuuvapauden myöntäminen ti li vuo-
del ta 2018

§ 37 Henkilöstökertomus 2018
§ 38 Elinvoimaohjelma
§ 39 Lisämääräraha kotihoidon resurssien vahvistamiseksi
§ 40 Lisämääräraha valmistavan opetuksen käynnistämiseen
§ 41 Luottamustointen ja viranhaltijoiden palkkio- ja mat kus tus-

sään nön tarkistaminen
§ 42 Kaupunginvaltuuston kokoontuminen 1.7. - 31.12.2019
§ 43 Valtuutettu Mikko Rönnholmin ym. valtuustoaloite sosiaali- ja

ter veys toi men järjestämissuunnitelman pikaisesta laa ti mi ses-
ta

§ 44 Valtuutettu Harri Palomäen ym. valtuustoaloite aktiivimallin
pii riin joutuneiden naantalilaisten työttömien tilanteen pa ran-
ta mi ses ta

§ 45 Varavaltuutettu Saija Porramon ym. valtuustoaloite luonnon
mo ni muo toi suu den huomioimisesta Naantalissa

§ 46 Valtuutettu Sirpa Hagsbergin ym. valtuustoaloite koskien
pien ten koululaisten vuorohoitoa

§ 47 Valtuutettu Lasse Valtosen ym. valtuustoaloite vuok ra-asun-
to jen rakentamismahdollisuuksien selvittämisestä Li von saa-
ren-Vel ku an alueella

§ 48 Valtuutettu Eero Latvalan ym. valtuustoaloite monitoimihallin
ra ken ta mi ses ta osana palveluverkkosuunnitelman to teut ta-
mi sen ensimmäistä vaihetta eli 1.8.2022 mennessä

KAUPUNGINJOHTAJA:

Kaupunginhallitus päättää panna kaupunginvaltuuston ko-
kouk ses sa 10.6.2019 tehdyt päätökset, mikäli ne aiheuttavat
täy tän töön pa no toi men pi tei tä, laillisessa järjestyksessä syn ty-
nei nä ja muutoinkin lainmukaisina täytäntöön.

KAUPUNGINHALLITUS:

Kaupunginjohtajan ehdotus hyväksyttiin.




